



和景華人聯誼會  
CHINESE ASSOCIATION OF WOKING

关于 CCP 组织复活节的活动预告  
CCP Notice – Easter Activities

2017年4月4号星期二將举行复活节彩蛋制作。请大家自备空的蛋壳，带来 CCP，制作成复活节艺术彩蛋，也可以带一些煮好的鸡蛋来，我们会提供颜料，制作成彩色鸡蛋。有制作好的复活节彩帽的小朋友可以带过来。

**制蛋贴士：**在鸡蛋或鸭蛋两头用尖头戳一个小洞，然后把蛋液吹出来，再用流水把蛋壳里残留的蛋液冲洗干净，晾干即可。另外因为真的蛋壳容易破碎，所以建议大家多攒一些，有多的可以带到 CCP 与大家一同分享的。

4<sup>th</sup> April 2017 Tuesday: Easter Egg Decoration. Please bring your own eggs (empty egg shells or boiled eggs or foam eggs). CCP will provide decorating materials. Please do bring your Easter bonnets along if you have got any.

**Tips for making empty egg shells:** Use a pin to make a hole in both end of the egg, drip out all the yolk and egg white, rinse the shell and let it dry. The egg shell is very fragile, we suggest you make a few more that you can share with others on the day.

2017年4月11号星期二是复活节的纸杯蛋糕装饰活动，由巧手美妈 Syebvonne 教大家制作。请大家自带做好的纸杯蛋糕，装饰材料由我们提供。

11<sup>th</sup> April 2017 Tuesday: Easter cake decoration. The session will be run by expert baker, Syebvonne. Please bring your own cupcakes. CCP will provide the decorating materials.

**收费：**会员每人两镑，非会员每人三镑，小孩每人一镑。欢迎大家带拿手小菜或点心来聚餐，凡未带美食者，每人多交三镑或每家多交六镑。

**Costs:** Member £2 each Non-Members £3 each, Children £1 each. Please bring some food along to share with the group. Those who are unable to bring any food along will either pay an additional £3 per person or £6 per family towards the cost of food provided by CCP.

**时间/Time:** 10:30am -2:30pm

**地点/Venue:** Old Woking Community Centre, Sundridge Road, Woking GU22 9AT

为便于统计人数，请大家报名参加。Please register your interest so we have an idea of numbers for materials and catering.

**联络人/Contact：**孔繁紅 Fanhong Kong [ccp@cawoking.org.uk](mailto:ccp@cawoking.org.uk) or via CCP wechat group